
Referat af ordinær Generalforsamling 
i Frederikskaj 2 Kajaklaug 

 
Afholdt 02.06.2019 i fælleshuset. 
 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Generalforsamlingen blev afholdt med følgende dagsorden: 

1. Valg af dirigent 

2. Formandens beretning for sæsonen, samt planer for den nye sæson 

3. Kassereren fremlægger regnskab samt budget for kommende år 

4. Godkendelse af kontingent for næste år 

5. Vedtægtsændringer 

6. Indkomne forslag 

7. Valg til bestyrelsen 

8. Valg af suppleanter til bestyrelsen 

9. Valg af revisor 

10. Evt. 

Der var fremmødt og repræsenteret 12 medlemmer. 
  
1. Valg af dirigent samt referent 
Karen-Lise Christensen blev valgt som dirigent som meddeler at Generalforsamlingen er 
lovligt indkaldt ifølge vedtægter. Signe Rask Larsen blev valgt som referent.  
  
2. Formandens beretning for sæsonen, samt planer for den nye sæson  
Formandens refererede til ledelsesberetningen fra regnskabet. Dette var ligeledes sendt 
rundt sammen med indkaldelsen. Kort fortalt kom foreningen godt fra start trods vi først 
kom i gang i sensommeren. Bestyrelsen mener at udstyret kan bruges mere end det gør, så 
bestyrelsen skal måske engagere medlemmerne mere.  
  
3. Kassereren fremlægger regnskab samt budget for kommende år  
Regnskabet betragtes som godkendt. Ved angik budget var det ved en fejl ikke blevet sendt 
rundt og dermed har medlemmerne ikke haft mulighed for at gennemgå det inden. Det blev 
vedtaget at regnskabet for 2019 ville blive sendt rundt til medlemmerne dags dato, med 14 
dages indsigelsesret. Hvis der var en eneste indsigelse til budgettet, bliver der indkaldt til en 
ekstraordinær generalforsamling. Dog siger generalforsamlingen god for at der indkøbes 
familiekajakken til maksimalprisen af 5.000 kr. 
  
4. Godkendelse af kontingent for næste år 
Bestyrelsen indstiller til at fastholde nuværende kontingent. Der stilles spørgsmål til om 
man, når man har et C-kontingent, kan tage gæster med uden at betale mere. Hvis man vil 
have én ven med, kan man tilkøbe et A-kontingent. Ønsker man at have flere venner med 
skal man tilkøbe B-kontingent. På nuværende tidspunkt kan man med B-kontingent 
medtage en ven, men det rettes til at man kan tage op til 3 venner med på vandet.  



Det vedtages at kontingentet fortsætter  
  
5. Vedtægtsændringer:  
Der er ingen ændringer. 
  
6. Indkomne forsalg:  
Der er ikke modtaget forslag. 
  
7. Valg til bestyrelse  
Alle fem genopstiller og der er ingen modkandidater der har valgt at stille op. 
 

8. Valg af Suppleanter 
Der er ingen suppleanter og der er ingen som har valgt at stille op.  
 

9. Valg af Revisor 
Karen-Lise Christensen genopstiller og bliver valgt. 
  
10. Eventuelt 

• Der blev spurgt om der var ønske til andet specifikt udstyr. Der er måske et ønske 
om en kano til næste år. De koster fra 8.000 kr. Der er positiv opbakning. Ønsker må 
meget gerne komme som indkommen forslag til næste generalforsamling  

• Der blev spurgt om vi kan lave nogle dage med instruktion. Bestyrelsen har haft talt 
om at få en tidligere OL-roer ud for ca. 1.500 kr. Og måske have helstegt pattegris og 
lave et engagement ud af det. Det skulle gerne være med tilmelding, så det 
vides hvor mange som kommer. Ændringsforslag til budget: der afsættes 3.000 kr. til 
medlemsarrangement som sendes med ud, så der er indsigelsesfrist på det også. Der 
forslås en dato til arrangement: 24.08.2019  

 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Da der ikke var flere punkter og emner til behandling, takkede dirigenten for god ro og 

orden og hævede generalforsamlingen. 

 


